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RG 0012.1.3.2016   
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 27/2016  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 23 marca 2016 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Temat posiedzenia: inwentaryzacja dróg gminnych i polnych na terenie miejscowości Miedary, 
Laryszów i Wilkowice. 

5. Opiniowanie projektów uchwał. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 17.02.2016 r. 

8. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

 Przewodnicząca Komisji Pani Józefa Boron przekazała głos Naczelnikowi Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Pani Beacie Dzielickiej. 

Pani Beata Dzielicka przedstawiła i omówiła temat posiedzenia w formie prezentacji multimedialnej.  

Ponadto pani naczelnik poinformowała, iż: 

   w miejscowości Miedary znajduje się 36 działek dróg polnych, z których 7 stanowi własność 
Gminy Zbrosławice, a pozostałe stanowią przedmiot postępowania przed Wojewodą Śląskim 
o wydanie decyzji potwierdzającej ich nabycie z mocy prawa; 

  w miejscowości Laryszów znajduje się 12 działek dróg polnych, z których wszystkie stanowią 
własność Gminy Zbrosławice; 

 w miejscowości Wilkowice znajduje się 36 działek dróg polnych, z których 25 stanowi 
własność Gminy Zbrosławice, pozostałe działki są przedmiotem regulacji stanu prawnego  
na rzecz Gminy. 

Po wystąpieniu Pani Dzielickiej wyłoniła się dyskusja, w której głos zabrali: 

 Radny Pan Rafał Kubik, podziękował za przygotowanie i omówienie materiału.  
Ponadto zapytał, czy w wydziale Gospodarki Nieruchomościami istnieje możliwość 
pozyskania informacji nt. szerokości omawianych dróg. Poinformował, że drogi polne  
w większości są przyorane i z tego powodu znikają.  
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 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że aby wyznaczyć granice działek należących do Urzędu 
Gminy trzeba wykonać tzw. robotę geodezyjną w postaci wznowienia znaków granicznych,  
odszukania ich w terenie lub wszcząć postępowanie administracyjne w celu odszukania na 
nowo granicy działki. W ten sposób będzie wiadomo jakie wymiary mają poszczególne działki. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy drogi polne w Miedarach będące własnością gminy 
są drogami dojazdowymi do terenów prywatnych lub gminnych?  

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że dróg polnych w Miedarach należących do gminy jest mało. 

 Radna Pani Krystyna Graca poinformowała, że rolnicy domagają się utwardzenia dróg 
dojazdowych do pól, ale z tego co zauważyła na przedstawionym materiale, to tereny o które 
chodzi nie należą do Gminy Zbrosławice. 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że wnioski o przejęcie gruntów zostały wysłane do Wojewody  
w 2012 roku. 

 Radna pani Graca poinformowała, że ulica Kolejowa w Miedarach posiada nie uregulowany 
stan prawny. Złożyła wniosek o uregulowanie stanu terenowo – prawnego ul. Kolejowej 
między innymi podział geodezyjny, gdyż posesje i nieruchomości wzdłuż ulicy nie posiadają 
prawnego dojazdu. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zapytał, czy szerokość drogi polnej jest określona 
przepisami oraz jaki jest koszt rozgraniczenia działki?  

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że koszt rozgraniczenia jest uzależniony od ilości punktów 
granicznych, natomiast prawne parametry dotyczące dróg polnych nie istnieją.  
Kwestia związana z rozgraniczeniem należy do geodety, który na podstawie dostępnych 
materiałów geodezyjnych i wizji w terenie przygotowuje robotę geodezyjną. 

 Pan Jan Fels zapytał, czy istnieje możliwość powstrzymania rolnika przed zaoraniem drogi? 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że jeśli znamy dokładny przebieg drogi to możemy rolnika 
powstrzymać przed jej zaoraniem. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zadał pytanie związane z drogą dojazdową na stadion sportowy  
w Miedarach. Zapytał kto jest właścicielem drogi? 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że teren należy do PKP. Pan Jakub Kukliński dodał,  
że planowane jest stworzenie dojazdu do boiska od ul. Bocznej, ponieważ właścicielem tego 
terenu jest Gmina Zbrosławice. 

 Sołtys Wilkowic Pan Damian Nowara zadał pytanie, czy działki nr. 261/15, 183/17, 265/32  
w Wilkowicach należą do Gminy Zbrosławice? Poinformował, że droga która istniała na ww. 
działkach jest zaorana. Ponadto przekazał, że mieszkańcy miejscowości zgłaszali,  
aby uregulować stan prawny działek i jeśli to możliwe to przywrócić je do stanu pierwotnego.  

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że do właściciela terenów rolnych sąsiadujących z ww. 
działkami zostało wystosowane pismo. Właściciel zobowiązał się do uregulowania stanu drogi. 
Wymienione działki należą do Gminy Zbrosławice. 

 Sołtys Pan Nowara zapytał, jakie są realne szanse aby drogi wróciły do stanu pierwotnego? 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że należy ustalić przebieg działek poprzez wznowienie 
znaków granicznych i przywrócić je do stanu pierwotnego. 

 Radna Pani Krystyna Graca złożyła wniosek o przejęcie drogi za cmentarzem w Miedarach. 
Prosi o zainteresowanie się tą sprawą, ponieważ jest to droga dojazdowa do pól. 

 Pan Rafał Barszcz poinformował, że jest to teren kolejowy a działki drogowej w ogóle nie ma 
wydzielonej, w ewidencji droga nie istnieje. 

 Radny Pan Rafał Kubik poprosił, aby mapy z zaznaczonymi drogami polnymi przekazać 
sołtysom. 

 Radny Pan Wiesław Topór zapytał kto dba o drogę, której właścicielem jest Skarb Państwa? 
Ponadto poprosił o stworzenie mapy z drogami polnymi w miejscowości Zbrosławice. 
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 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że o drogi należące do gminy dba się w miarę możliwości 
finansowych, doraźnie wysypuje się kruszywo. Natomiast drogami polnymi należącymi  
do Skarbu Państwa powinien zajmować się Starosta Tarnogórski 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała czy na przedstawionej mapie Miedar są wyznaczone 
wszystkie drogi polne? 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że na mapie są zaznaczone kolorem czerwonym  drogi polne 
należące do gminy, a pozostałe zaznaczone na czarno stanowią przedmiot postępowania 
komunalizacyjnego przed wojewodą śląskim.  

 Radny Pan Klaudiusz Aplik złożył wniosek, aby mapy przesłać wszystkim radnym na e-mail. 

Ad. 5. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie zmian w budżecie gminy Zbrosławice na rok 2016 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 

        Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

 Radna pani Karina Respondek zapytała, dlaczego przeznacza się dodatkowe 10 000,00 
zł na realizację inwestycji pn. „budowa zjazdu z ulicy Wolności na plac naprzeciw OSP  
w Zbrosławicach”? Czy zadanie mogło zostać sfinansowane z pieniędzy przeznaczonych 
na tegoroczny fundusz sołecki? Stwierdziła, iż nie wykorzystanie w całości pieniędzy  
z funduszu sołeckiego jest także stratą dla budżetu gminy. 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że zadania nie udało się zrealizować w zeszłym roku, 
więc wnioskował o zabezpieczenie dodatkowych 10 000,00 zł w budżecie na 2016 rok, 
aby inwestycję wykonać. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski powiedział, że fundusz sołecki powinien być wydawany 
rozsądnie i najlepiej w całości na realne do wykonania inwestycje. Wspomniał, iż sołectwo 
Wilkowice podjęło uchwałę, aby wybudować świetlicę wiejską z funduszu sołeckiego, 
zadanie jest to jest nie realne do wykonania w ciągu kilku lat tylko z funduszu sołeckiego.  

 Radny Pan Rafał Kubik i Pan Alojzy Szyguła zaproponowali, aby zorganizować spotkanie 
z sołtysem Wilkowic i władzami OSP Wilkowice w celu dogadania się w sprawie przejęcia 
budynku po OSP i w nim stworzyć świetlicę wiejską zamiast budować od podstaw nowy 
obiekt. 

 Radny Pan Grzegorz Kłaczek zapytał, czy podczas zebrań wiejskich w miejscowościach 
jest zawsze wystarczająca liczba osób wymaganych, aby uchwalić fundusz sołecki? 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że większość zebrań odbywa się w II terminie 
gdzie odpowiednia liczba osób nie jest wymagana. 

 Radny Pan Grzegorz Kłaczek stwierdził, iż należy stworzyć skuteczny sposób 
informowania mieszkańców o zebraniu wiejskim. Problemem jest fakt, iż na zebranie 
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przychodzi mała liczba mieszkańców, która decyduje o przeznaczeniu funduszu 
sołeckiego. 

 Wójt odpowiedział, iż są wykorzystywane wszystkie możliwe formy przekazu informacji. 

 Radny Pan Marek Minkus zaproponował, aby sołectwa które nie wykorzystują pieniędzy  
z funduszu sołeckiego przeznaczyły je na remont czynnych dróg polnych. 

 Radny Pan Joachim Pieczka poinformował, że Wójt Gminy Ożarowice nagradza 
miejscowości, w których frekwencja na zebraniach jest największa. Zapytał czy w Gminie 
Zbrosławice można zastosować taki system? 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że frekwencja w Ożarowicach jest badana 
przez 4 lata i nagrodę otrzymuje miejscowość, której frekwencja będzie największa 
podczas tych 4 lat. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, co zyska gmina jeśli na zebrania będą przychodzić 
większe liczby mieszkańców? 

 Radna Pani Karina Respondek odpowiedziała, że mieszkańcy będą mieć większy wpływ 
na rozwój swojego sołectwa. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

       Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Zbrosławicach  
z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zapytał, ile wynosi nadwyżka środków 
obrotowych? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota wynosi 43 462,01 zł. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice. 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pani 
Katarzyna Szołtysek. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

         Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 1 głos „wstrzymujący”). 

 

f) w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi dotyczącej 
uchwały Nr XII/142/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 28 października 2015 r. w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice dla obszaru 
północno-zachodniego sołectwa Szałsza.  

  Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Ochrony Środowiska Pani Beata Dzielicka. 

 Radny Pan Norbert Michalik odczytał pismo Pana Jana Sroki (stanowi załącznik nr 2  
do niniejszego protokołu). 

 Pani Beata Dzielicka poinformowała, że wpłynęły 4 wnioski firmy MLP, natomiast 3 
poprzednie zostały wycofane. Wniosek składany przez inwestora musi spełniać wymogi 
ustawowe, ponadto musi zawierać odpowiednie załączniki. Po złożeniu wniosku  
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do Urzędu Gminy wszczynane jest postępowanie administracyjne. Polegające  
w pierwszej kolejności na sprawdzeniu czy dana inwestycja jest zgodna z planem 
zagospodarowania przestrzennego – jeśli jest niezgodna to dane przedsięwzięcie nie 
powstanie. Do zadań Urzędu Gminy należy obiektywna ocena wniosku  
oraz przeprowadzenie procedury zgodnej z przepisami. Składane wnioski dotyczą 
przerobu granulatu tworzyw sztucznych. Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska  
w Katowicach i Inspekcja Sanitarna z Bytomia przedstawiły opinię  
o konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko. Postępowanie 
zostanie zawieszone do czasu przekazania przez inwestora raportu oddziaływania  
na środowisko. Ocena oddziaływania na środowisko zostanie opublikowana przez 21 dni 
na stronie internetowej Gminy Zbrosławice oraz w miejscu powstania inwestycji, a także 
dodatkowo na tablicach ogłoszeń danego sołectwa, żeby każdy zainteresowany mógł 
złożyć uwagi i wnioski do tego postępowania. Materiał będzie udostępniony przez okres 
21 dni. Pani Dzielicka poinformowała, że taka obowiązuje procedura i taką procedurę w 
stosunku do każdej inwestycji się realizuje. 

 Radny Pan Norbert Michalik wspomniał, iż pół roku temu na sesji Rady Gminy 
przedstawiciel firmy MLP zapewniał, że w tym miejscu powstanie centrum logistyczne. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że jest uchwalony plan zagospodarowania 
przestrzennego, istnieją instytucje które oceniają co w danym miejscu może powstać  
w świetle przepisów. Inwestor musi przestrzegać pewnych reguł. 

 Radny Pan Joachim Pieczka zapytał, skoro jest już 4 wniosek firmy MLP to co stało się  
z poprzednimi? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że inwestor się wycofał. 

 Radny Pan Joachim Pieczka powiedział, że nie zgadza się z uzasadnieniem uchwały  
w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi 
dotyczącej uchwały Nr XII/142/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 28 października 
2015 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Zbrosławice dla obszaru północno-zachodniego sołectwa Szałsza. Poinformował, że 
popiera inicjatywę, aby przekazać skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.  
Ponadto zapytał dlaczego do uchwały jest dołączone uzasadnienie? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że ta procedura wynika z zasad techniki legislacyjnej 
– do każdej uchwały załączane jest uzasadnienie. Skarga będzie przekazana do WSA 
wraz z uchwałą i uzasadnieniem do niej, a także odpowiedź na skargę będzie jeszcze 
dodatkowo sformułowana i przekazana przez Wójta w imieniu Rady Gminy.  

 Radny Pan Joachim Pieczka zapytał, czy zapis „Rada Gminy wnosi o oddalenie skargi 
jako bezzasadnej” musi być zawarty w uchwale?  

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że Rada Gminy wnosi o oddalenie skargi jako bezzasadnej 
jeżeli wszystkie zarzuty dementuje. Uzasadnienie odnosi się do wszystkich zarzutów 
zawartych w skardze. 

 Radny Pan Joachim Pieczka zapytał, czy istnieją jeszcze jakieś inne dokumenty 
dotyczącej tej sprawy? 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że zostaną przesłane do WSA wszystkie dokumenty 
otrzymane wraz z skargą oraz odpowiedź do skargi.  

 Radny Pan Joachim Pieczka zapytał, kto jest autorem uzasadnienia dołączonego do 
uchwały? 

 Pani Dzielicka odpowiedziała, że autorem uzasadnienia jest ona wraz z Radcą Prawnym. 

 Radna Pani Zofia Woźniak zapytała Radnego Pana Joachima Pieczka, dlaczego nie 
zgadza się z uzasadnieniem dołączonym do uchwały? Zapytała czy Radny zna wszystkie 
przepisy skoro mówi, że się nie zgadza? Powiedziała, iż uzasadnienie jest przygotowane 
przez osoby kompetentne, odpowiedzialne, które znają się na swojej pracy i osobiście nie 
odważyła by się podważyć ich opinii.  

 Radny Pan Joachim Pieczka odpowiedział, że nie zna wszystkich przepisów.  
Radny wytłumaczył, że istnieje skarga przygotowana przez prawników i odpowiedź 
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przygotowana przez kompetentnych pracowników i prawnika. Powiedział, iż chciałby aby 
sąd określił, który dokument jest zgodny z przepisami prawa. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”  
i 1 głos „wstrzymujący”). 

 

Ad. 6. 

 Przewodnicząca Komisji Pani Józefa Boron zapytała Przewodniczącego Rady Gminy Pana 
Jana Fels o sprawę związaną z wnioskiem dotyczącym wspólnego posiedzenia z Komisją ds. 
Infrastruktury i Środowiska Powiatu Tarnogórskiego. Czy otrzymano odpowiedź na ww. wniosek? 

Pan Jan Fels odpowiedział, iż wniosek został wysłany 18.02.2016 roku, natomiast 21.03.2016 
roku do Biura Rady Gminy wpłynęło pismo Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnogórskiego Pana 
Adama Chmiela z propozycją przesunięcia wspólnego posiedzenia na miesiąc kwiecień (odpowiedź 
na wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada zaproponowała, aby Komisja Budżetu ustaliła dwa możliwe 
terminy wspólnego posiedzenia w miesiącu kwietniu, natomiast w wtorek (29.03.2016r.) terminy 
zostaną przedstawione Komisji Powiatu Tarnogórskiego i ustalony zostanie ostateczny dzień 
spotkania. 

 Komisja ustaliła dwa następujące terminy: 11.04.2016r. lub 13.04.216r. o godz. 15.
30

. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, iż do Biura Rady Gminy wpłynęło:  

 zaproszenie na sesję miasta Tarnowskie Góry,  

 zaproszenie na sesję Powiatu Tarnogórskiego,  

 zaproszenie na dni skupienia,  

 życzenia świąteczne,  

 skarga na działalność Wójta Gminy Zbrosławice – Pan Jan Fels poinformował, iż 
skarga zostanie przekazana Komisji Rewizyjnej, która zajmie się jej rozpatrzeniem, 

 zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr XV/187/2016 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 24 stycznia 
216 r., 

 Sprawozdanie z działalności KPP w Tarnowskich Górach za 2015 rok, 

 ponadto Przewodniczący powiedział, iż udzielił odpowiedzi na pismo Państwa 
Jędrysiak z Laryszowa.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, iż do 30.04.2016 r. należy złożyć 
oświadczenia majątkowe. 

 Radna Pani Krystyna Graca wspomniała, iż na ostatniej Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju omawiana była sprawa dotycząca dofinansowania budowy przydomowej 
oczyszczalni ścieków i usuwania eternitu. Radna chciałaby otrzymać odpowiedź na 
ten temat. 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż Gmina Zbrosławice przygotowuje 
się do realizacji ww. zadań. Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska zajmie się usuwaniem eternitu, zostanie złożony wniosek o usunięcie 
eternitu oznaczonego pierwszym stopniem pilności (48 posesji). W przyszłym 
tygodniu zaplanowano spotkanie w Gminie Kornowac, które będzie dotyczyło budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków. Pani Katarzyna Sosada poinformowała,  
że Gmina Kornowac zrealizowała projekt montażu instalacji solarnych i na tej 
podstawie Urząd Gminy Zbrosławice chciałby wypracować podobny program, ale 
dotyczący budowy oczyszczalni. 
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 Radny Pan Grzegorz Kłaczek złożył wniosek o wyjaśnienie sprawy dotyczącej 
przywrócenia stanu drogi sprzed budowy autostrady przy ul. Nowotki w Wieszowie. 
Poinformował, iż mieszkańcy zostali bez jakiejkolwiek pomocy i odpowiedzi. 

 Radny Pan Marek Minkus zadał pytanie związane z usuwaniem azbestu. Czy pomoc 
będzie udzielana w formie de minimis? 

 Otrzymał odpowiedź, że tak. 

 Radna Pani Karina Respondek zadała pytanie, w imieniu mieszkańców miejscowości 
Kamieniec. Czy przy wybudowanej hali należącej do pana Klimowicz w Kamieńcu był 
zaplanowany teren, na którym miał powstać pas zieleni? 

 Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że nie. 

 Przewodnicząca Komisji Pani Józefa Boron zapytała, czy w „Wieściach z Gminy” 
znajduje się informacja na temat usuwania azbestu i budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, że w „Wieściach z Gminy” znajduje 
się informacja dla mieszkańców o corocznym obowiązku przekazywania informacji do 
UG Zbrosławice o rodzaju, ilości i miejscach występowania wyrobów azbestowych. 
Jeśli chodzi o oczyszczalnie to brak jakiejkolwiek informacji, ponieważ konkretnych 
wiadomości Gmina Zbrosławice na ten temat jeszcze nie posiada. Jeśli będzie 
wiadomo coś na ww. temat to taka informacja niezwłocznie zostanie w gazetce 
gminnej opublikowana. 

 Radny Pan Rafał Kubik zaproponował, aby ustalić na wspólne posiedzenie z Komisją 
Rady Powiatu plan działania, które drogi są najpilniejsze itd. 

 Radni stwierdzili, iż wszystkie drogi powiatowe w Gminie Zbrosławice nadają się do 
remontu. 

Ad. 7. 

Protokół z posiedzenia dnia 17.02.2016 r. będzie zaopiniowany na następnym spotkaniu. 

Ad. 8. 

Termin następnego posiedzenia komisji ustalono na dzień 11.04.2016 o godz. 15
30

  

w temacie: „Uzgodnienie harmonogramu oraz zakres zadań związanych z gospodarowaniem 

odpadami komunalnymi w Gminie Zbrosławice”. 

Ad. 9. 

 Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron złożyła życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych 
 i podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym samym jego zamknięcia. 

 

Protokołował                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Referent P. Kupka              Józefa Boron 
 
 

  

Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  

 

Załączniki: 

1. Lista obecności (załącznik nr 1) 

2. Pismo pana J. Sroka (załącznik nr 2) 

3. Odpowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnogórskiego (załącznik nr 3) 

 

  


